
 
 

 Protokoll fört vid årsmöte för Föreningen Nordviks Brygga 8/8 2015 

1. Mötets öppnande 

P-O Svensson öppnade mötet och hälsade alla hjärtligt välkomna 

 

2. Val av ordförande för mötet 

Beslut: P-O Svensson valdes till mötets ordförande 

 

3. Val av sekreterare för mötet 

Beslut: Inge Lojander valdes till mötets sekreterare 

 

4. Dagordningens godkännande  

Beslut. Föreslagen dagordning godkändes 

 

5. Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Beslut: Barbro Uppström och Erich Raupach valdes till justeringsmän och rösträknare 

 

6. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar 

Beslut: Förteckning upprättades. 11 personer närvarande. (10 medlemsplatser) se bilaga 1 

 

7. Fråga om kallelse till mötet behörigen skett 

Beslut: Mötets kallelse godkändes 

 

8. Styrelsens årsberättelse 

Beslut: Årsberättelsen läses upp och godkändes. Årsberättelse bilaga 2.  

 

9. Genomgång av räkenskaper 

Kassören Björn redovisade det ekonomiska läget. Det förlängda räkenskapsåret gav ett 

positivt resultat på ca 25 000 kr, föreningen har 123 000 kr på bankkonto. 

Under året har föreningen bytt bank. Redovisningen finns anslagen på föreningens hemsida- 

Beslut: att godkänna den ekonomiska redovisningen 

 

10. Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp 

Beslut: Revisionsberättelsen godkändes. 

 

11. Styrelsens ansvarsfrihet 

Beslut: Styrelsen gavs ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

 



 
 

12. Inkomna motioner 

12.1 Kostnader upptagning bommar 

 

Det har inkommit en frågeställning angående kostnaderna för den köpta tjänsten att ta upp 

bommarna och vintersäkra flytbryggan. Även fördelningen av dessa kostnader mellan 

flytbryggan och den fasta bryggans platser har ifrågasatts. 

Beslut: Mötet beslöt att köpa upptagningen av bommarna 

Beslut: Styrelsen fick i uppdrag att se över hur dessa kostnader fördelas på respektive 

båtplats. 

 

12.2 Kostnadsavdrag för arbetsdag 

Ett förslag om att öka det kostnadsavdrag som görs på båtplatskostnaden då man deltar på 

arbetsdagarna diskuterades. Reduktionen har varit 200 kr per deltagande på arbetsdag. 

Beslut: Avdrag på 300 kronor fastställdes för deltagande i arbetet per arbetsdag. 

 

13. Styrelsens förslag till åtgärder 

Arbetet med belysning och eluttagsstolpar skall färdigställas. 

De yttre benstolparna på den fasta bryggan är i behov av utbyte och det bör göras då 

leverantören är i närheten för att minska på framkörningsavgiften. 

Det skissas på en lättare landgång i aluminium. 

Beslut: Förslaget till åtgärder godkändes 

 

14. Styrelsens budgetförslag och förslag till debitering 

Beslut: Beslut togs på att höja avgiften med 200 kr/medlem.  

 

15. Kostnadsersättning till Styrelsen 

Beslut: Ersättningen till styrelsens medlemmar fastställdes till 999 kr/styrelsemedlem 

 

16. Val av styrelsemedlemmar 2 st.  

Beslut: Björn Börnstedt och Inge Lojander valdes på 2 år vardera 

 

17. Val av ordförande 

Beslut: Till ordförande för ett år valdes P-O Svensson 

 

18. Firmateckning.  

Beslut: Föreningens firma tecknas av styrelsen eller, om styrelsen så beslutar, av två 

styrelseledamöter gemensamt eller av en eller flera särskilt utsedda ledamöter 

 

19. Val av revisorer 

Beslut: Till revisor valdes Tomas Erlandsson och till revisorssuppleant valdes Hans Uppström 

 



 
20. Val av valberedning 

Beslut: Till valberedning valdes Dag Sundqvist och Carl- Otto Brahm 

 

21. Protokolljustering 

Beslut: Protokolljustering senast30/8 

 

22. Övriga frågor 

Ängen växer igen mer och mer. Det ansågs att ängen behöver röjas. 

Ansvaret är sannolikt delat mellan bryggföreningen och områdesföreningen. 

Beslut: Frågan hänsköts till styrelsen. 

 

23. Arbetsdagar 

Beslut : Arbetsdagarna fastställdes till,; 

Höstarbetsdag 10/10-15 

Vårarbetsdag 16/4-16  

 

24. Mötets avslutning 

P-O Svensson tackade för deltagandet och avslutade årsmötet. 

 

 

 

Vid Protokollet 

 

 

 

 

Inge Lojander 

 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

Barbro Uppström     Erich Raupach 


